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VADNAI KRÓNIKÁS 

Községi Önkormányzat ingyenes tájékoztató 

           kiadványa  

 

24. évfolyam   2. kiadás         2024. június 

 

        ÖNKORMÁNYZATI 

                      HÍREK 

 

 
Kedves Vadnai Lakosok! 
 

Önkormányzati választások 2024 
 

 2024. június 09-én polgármester-, és 
önkormányzati képviselő választására kerül 
sor a településen.  
 A Göőz Pál Művelődési Ház 
nagytermében kialakított 
szavazóhelyiségben 600 óra és 1900 óra 
között gyakorolhatják a választópolgárok a 
választójogukat.  

 A HVB egy polgármester-jelöltet vett 
nyilvántartásba, így a szavazólapon egy 
jelölt fog szerepelni. Érvényesen szavazni 
egy jelöltre lehet, érvénytelen a szavazólap, 
ha nem tartalmaz szavazatot.  

 A HVB hat önkormányzati 
képviselőjelöltet vett nyilvántartásba, hat fő 
képviselőjelölt fog szerepelni az egyéni 
listás szavazólapon. A Vadnán 
megválasztható képviselők száma négy fő, 
érvényesen szavazni legfeljebb négy jelöltre 
lehet.  

 Érvényes a szavazólap, ha a jelöltek 
neve mellett található körben tollal írt, 
egymást metsző két vonallal egy, kettő, 
három vagy négy főre adja le a 
választópolgár a szavazatát.  

Érvénytelen a szavazat, ha egyetlen jelöltre 
sem szavaz, vagy négynél több jelöltre 
szavaz.   
 A választással kapcsolatos 
tudnivalókról részletesen tájékozódhatnak 
az önkormányzat honlapján, a 
www.vadna.hu weboldalon, ahol a 
választási információk folyamatosan 
frissülnek. 

Az újság további részében 
bemutatkoznak a képviselőjelöltek, abban a 
sorrendben, ahogyan a választás 
szavazólapi sorrendjében szerepelnek: 
 

Tisztelt Választópolgárok! 

 

Szabon Ilona vagyok, 

független 

képviselőjelölt. 

Születésem óta Vadnán 

élek – egy 

tizenegyéves időtartam 

kivételével. 

Budapesten az 

Egészségügyi Főiskola közegészségügyi-

járványügyi ellenőr szakán diplomáztam. 

http://www.vadna.hu/
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 A diploma megszerzése után Pécsre 

kerültem, ahol 11 évig éltünk. 1987-ben 

visszaköltöztünk Vadnára és itt építkeztünk. 

2003-ban elváltam, kettő fiam van és kettő 

tündéri kislány unokám. 

Pécsett és Kazincbarcikán is az ANTSZ-nél 

(korábbi KÖJÁL) dolgoztam 

közegészségügyi-járványügyi felügyelőként. 

Nagyon szerettem a munkámat. 40 éves 

munkaviszonnyal mentem el nyugdíjba. 

2019 óta képviselő vagyok, a Szociális 

Bizottság elnöke. Képviselői munkámat a 

legjobb tudásom szerint, lelkiismeretesen 

végzem. A település érdekeit tartom szem 

előtt és ezt képviselem. 

Akik hozzám fordulnak bármilyen kéréssel, 

próbálok nekik segíteni. Közösségi 

embernek tartom magam. A település 

minden rendezvényén – képviselőtől 

elvártan - aktívan részt veszek és 

ugyanakkor a Vadnai Református 

Egyházközségben presbiterként is 

tevékenykedem.  

Remélem, hogy munkahelyemen szerzett 

tudásomat és az elmúlt 5 évben szerzett 

tapasztalatokat felhasználhatom újbóli 

megválasztásom esetén. 

Szeretném, hogy képviselői munkámmal 

továbbra is szolgálhassam a település 

lakóinak érdekét. 

A település minden nemű korszerűsítését, 

fejlődését pályázati lehetőségek által 

továbbra is szorgalmazni fogom. 2019-től 

több pályázatot is sikerült megnyernünk, 

sajnálatos módon forráshiány miatt több 

pályázatunk is tartaléklistára került. Jelenleg 

is vannak aktuálisan beadott pályázataink. 

Fontosnak tartom, hogy a megválasztott 

képviselők a lakosság véleményét is 

figyelembe véve a közösség javát szolgálják 

azonos elvek képviseletében és egymással 

összefogva. 

Kérem megtisztelő támogatásukat. 

                                                                  

Tisztelettel:   

Szabon Ilona                                                                                          

képviselőjelölt 

Tisztelt 

Választópolgárok!  

 

Kaptam egy levelet az 

Önkormányzattól, hogy 

van lehetőség egy rövid 

bemutatkozásra a 

Vadnai Krónikásba. 

Elgondolkodtam mit is mondhatnék, hisz én 

csak egy hétköznapi nő vagyok, aki reggel 

felkel, elmegy dolgozni, hazamegy, rendben 

tartja a kertjét az udvarát, játszik a labrador 

kutyusával, aki örömében majd felborítja a 

gazdit, ha hazatér. Napközben pedig 

érdeklődik férje és fia felől minden rendben 

van-e, akik Budapesten dolgoznak, illetve a 

fiam ott tanul. Foglalkozásom szerint 

könyvelőként dolgozom a Kazincbarcikai 

Önkormányzaton.  

A családom története több mint 100 éve 

Vadnához köthető. A dédszüleim már az 

1900-as évek elején Vadnán laktak a 26-os 

út mellett, ma már eléggé lelakott Vadnán 

talán egyetlen tornácos házban, amiben a 20. 

század elején egy bolt üzemelt, ahol pult 

mögött mamám árult. Itt még nem előre 

csomagolva lehetett cukrot, lisztet vásárolni, 

hanem mindenki annyit vett belőle amennyi 

pénze volt, ha fél kilót, akkor annyit mértek 

ki. Ebben a házban adott életet édesapámnak 

(1937-ben)  nagymamám, akit a faluban 

csak Urbán néninek neveztek. A nagyi 

1999-ig lakott a házban. Mindig szerettem 

volna abban a házban lakni volt, vagy talán 

van is valami múlt századi feelingje. A ház 

jóval nagyobb volt, de az infrastruktúra 

fejlődése megnyirbálta, ami miatt 

földterületeket sajátított ki az állam. 

Édesanyám a vasút felé haladó utcában 

lakott Szabó József és Kocsis Erzsébet 

(vasutas család) első gyermeke volt (1939-

ben született) a testvérei már a háború után 

születtek, mivel a nagyapám katonaként 

teljesített szolgálatot, hadifogságban volt és 

1945 után tért haza. Mikor elég nagy lettem 

és ezeket és még sok más történetet 

megismertem, mindig is Vadnán szerettem 
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volna lakni. Sok időt töltöttem nyáron a 

nagyszüleimnél így ismerkedtem meg a 

férjemmel, akivel 1995-ben 

összeházasodtunk és született egy 

fiúgyermekünk.  

Már ha Vadnán élek, mi lehetne fontosabb, 

hogy a környezetünk minél élhetőbb, szebb 

legyen. Azok a dolgok valósuljanak meg, 

amit Vadna lakossága fontosnak tart, de 

persze ezeknek lehet egy nagy akadálya, ami 

szerintem ma a legnagyobb úr a PÉNZ. Az 

egyik legnagyobb problémának tartom, hogy 

Vadna még nem csatlakozott a központi 

szennyvíz hálózatra. A magyar települések 

87%-a már igen.  A település miért tartozik 

a 13%-ba? A környező települések már 

mind csatlakoztak kihasználva a pályázati 

lehetőségeket. A probléma csak az, hogy a 

költségek azóta többszörösére nőttek. 

Valamit tennünk kéne környezetünkért. Én 

ezt szeretném. Ha bizalmat szavaznak 

nekem és a nevem mellé tesznek egy X-et 

előre is köszönöm. Képviseljük együtt 

Vadna érdekeit. 

 

Szmerekné Urbán Angelika 

független egyéni listás jelölt 
 

 

 

 

Tisztelt 

Választópolgárok! 

Kedves Vadnaiak! 
 

Hurták Tiborné 

vagyok, független 

képviselőjelölt. Iskolai 

végzettségem: 

Óvónőképző Főiskola 

18 éve, 2006 óta vagyok önkormányzati 

képviselő, a választók bizalmának 

köszönhetően. 2010-14-ig a Szociális 

Bizottság elnöke voltam, 2014-től vagyok 

alpolgármester. Alpolgármesterként azokat a 

feladatokat látom el, amivel a polgármester 

megbíz. 

Alelnöke vagyok a Vadna Községért 

Alapítványnak. A vállalt megbízatásokat 

igyekszem a legjobb tudásommal, 

lelkiismeretesen végezni, és becsülettel 

helytállni. 

Úgy érzem, az emberek megbíznak bennem, 

kérdéseikkel és kéréseikkel bizalommal 

fordulnak hozzám. Soha nem jelentett 

nehézséget és terhet számomra az 

emberekkel való törődés, odafigyelés, 

örömet okoz, ha segíthetek. 

Születésem óta Vadnán élek, ezért részese 

lehettem Vadna formálásának a múltban, 

tehetem ezt a jelenben, és szeretnék 

továbbra is aktívan tevékenykedni az itt lakó 

érdekében a jövőben is. 

Szívesen részt vállalnék ezután is: 

A testületi üléseken történő 

döntéshozatalokban rendszeres jelen-

létemmel, észrevételeim kinyilvánításával, 

javaslattételeimmel. Továbbá a lakosság 

részéről felém jelzett észrevételek és 

javaslatok tolmácsolásában és megol-

dásukban. Olyan rendezvények szerve-

zésében, ahol minden korosztály megtalálja 

a számára megfelelő programot,  és a 

közösséget összefogásra, együttműködésre 

ösztönzi. 

Szeretném kivenni a részem a 

polgármesterjelölti programban szereplő 

tervek megvalósításában, ami szem előtt 

tartja az itt lakók igényeit, életünk jobbá és 

komfortosabbá tételét, falunk fejlődését 

szolgálja. Elősegítve, hogy lakóhelyünk még 

élhetőbb, rendezettebb és folyamatosan 

szépülő legyen.  

Mint mindig, továbbra is szívügyemnek 

tartom kis falunk sorsát! 

Köszönöm, hogy időt szántak leírt 

gondolataim elolvasására! 

 

Tisztelettel 

 

Hurták Tiborné 

képviselőjelölt 
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Tisztelt Olvasó! 

 Tisztelt Választópolgár! 
 

Marinné Tóth 

Krisztina vagyok, 

független képviselőjelölt.  

19 éve élek Vadnán a 

családommal, két 

gyermekem van, 

egyetemet végzett, férjnél lévő  lányom 

Gyömrőn él családjával, a fiam most 

ötödéves az ELTE jogi karán. Férjem és 

gyermekeim is támogatták az elmúlt évek 

alatt a közösségért végzett közösségi és 

kulturális munkámat, ők maguk is részt 

vállaltak ebben. 

A Sárospataki Tanítóképző Főiskolán 

végeztem, és 1996-ban kerültem először 

Vadnára, a helyi iskola tanítójaként. A 

gyerekekkel végzett munkám során 

megismertem a családokat, bekapcsolódtam 

a település közösségi életébe.  

Az iskola bezárása után 2007-ben 

elkerültem Vadnáról, de a közösségi és 

kulturális munkát ezután is folytattam a 

faluban. Megszeretve a települést és az itt 

élő embereket, családommal úgy 

döntöttünk, 2005-ben Vadnára költözünk. 

Szeretek itt élni, jó érzéssel tölt el, amikor 

reggel végigsétálok a falun, és mindenünnen 

rám köszönnek. A falu és lakói iránti 

elkötelezettségem vezetett arra is, hogy 

2013-ban, otthagyva a tanítói hivatást, a 

Göőz Pál Művelődési Ház és Könyvtár 

vezetőjeként vállaltam állást. A közösségért 

végzett munka jellemezte az életem 

tanítóként, és  intézményvezetőként is, ez 

életem mozgatórugója, ezért is vállaltam 

képviselői szerepet 2006-2010 között a 

képviselőtestületben, majd 2019-2024 

közötti időszakban.  Ez alatt a ciklus alatt 

minden döntésemben igyekeztem 

figyelembe venni a település, és az itt élők 

érdekeit. Képviselőtársaimmal az évek alatt 

minden pályázati lehetőséget megragadtunk, 

ami a település fejlődését szolgálhatta. Az 

utóbbi évek alatt is épült – szépült Vadna, 

megújultak a közintézmények, új utak 

épültek és sorolhatnám. Büszke vagyok rá, 

hogy ennek a fejlődésnek én is tevékeny 

részese lehettem.  

Továbbra is arra törekszem, hogy 

szolgáljam az itt élőket, tevékenységem, 

döntéseim eredményeként a település és az 

itt élők életminősége javuljon. 

Most újra azt kérem a tisztelt 

választópolgároktól, ha az eddigi tetteim, 

emberségem, viselkedésem alapján 

alkalmasnak találnak a vadnai emberek 

képviseletére, szavazzanak rám! 

Az itt élő családok, legyenek azok 

születésüktől itt élők, vagy újonnan 

beköltözők, egyformán fontosak, és 

érdekeiket  egyenlően szeretném képviselni. 

Arra fogok törekedni, hogy a közösségi és 

kulturális élet még sokszínűbb, tartalmasabb 

legyen, és a családok számára olyan 

támogatási rendszer kerüljön kialakításra, az 

önkormányzat  lehetőségeihez képest, mely 

segít enyhíteni a gyermeknevelés  

nehézségeit. 

Minden lehetőség, pályázat kapcsán azt a 

célt tartom szem előtt, hogy az emberek, a 

település érdekeit maximálisan figyelembe 

véve hozzak döntéseket, községünk 

fejlődéséért, hogy Vadna még élhetőbb 

település legyen! 

Tisztelettel 

Marinné Tóth Krisztina 

képviselőjelölt 

 

Tisztelt választópolgárok, 

kedves Vadnaiak! 
 

Engedjék meg, hogy én 

is bemutatkozzak, mint 

az idei képviselőjelöltek 

legfiatalabbja. 

Horváth Eszter 

vagyok.  

Születésem óta Vadnán 

élek, itt nőttem fel, itt 

választottam párt, itt 

telepedtem le. 
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Nagyszüleim és szüleim már gyermekként a 

falusi élettel ismertettek meg, elültetve 

bennem a hovatartozás érzését, a közösségi 

szemléletet. Ezeket az értékeket igyekszem 

továbbadni gyermekeimnek is 

családanyaként. Vallom, hogy az ember 

egész életében tanul. Ebben a szellemben 

folytatom jelenleg is egyetemi 

tanulmányaimat. Munkámat szociális 

területen végzem, immár közel 8 éve a 

Kazincbarcikai Család- és Gyermekjóléti 

Központjában esetmenedzserként. 

Munkámban elhivatott, kitartó és precíz 

vagyok, legjobb tudásom szerint igyekszem 

segíteni. 

Új képviselőjelöltként bekapcsolódni egy 

település „vezetésébe”, vagy ha úgy tetszik 

körforgásába nem könnyű feladat, hiszen a 

meglévő tervekhez, beruházásokhoz 

alkalmazkodni kell úgy, hogy ötleteit, 

elképzeléseit, tapasztalatait és észrevételeit a 

köz, azaz a falu javának szolgálatába állítsa. 

Ötleteimmel szívesen gazdagítanám és 

segíteném a település kulturális életét, 

melynek egykor én is aktív tagja voltam. A 

Művelődési Házban töltött idő, a vezetővel 

folytatott közös munka feledhetetlen. 

A jövőben tervezett kilátó a várhegyen és a 

hozzá vezető út sok lehetőséget hordoz 

magában és biztos vagyok benne, hogy a 

falu idegenforgalmát is fellendítené, talán 

bevételi forrást is rejteget. A 

környezettudatosság kialakítására számos 

lépést tettek már. Bennünk, itt élőkben azt 

hiszem ki is alakult valamelyest, de a 26-os 

főúton áthaladó forgalom és a nyári 

időszakban a Vadna-park rendezvényeire 

látogatók okoznak némi bosszúságot. A 

békés megoldások megtalálására lennének 

célzott elképzeléseim.  

Szociális területen szerzett tapasztalataimat 

és tudásomat szívesen kamatoztatnám a 

szépkorúak életminőségének javításában. A 

felnövekvő nemzedék, a fiatalság 

támogatása, az ideköltöző családok, vagy a 

Vadna-park lakóinak bevonása a közösségi 

életbe számomra is fontos kérdés, hiszen 

Vadna település jövője az ő vállukon 

nyugszik. 

Képviselőként tenni, értéket teremteni és 

fenntartani szeretnék egy olyan közösség 

tagjaként, amelyről, majdan én is 

mesélhetek az unokámnak, ahogy én is 

hallhattam egykoron. 

Tisztelettel 

Horváth Eszter 

képviselőjelölt 
 

Tisztelt választópolgárok! 

 

A nevem Oroszné Várady Enikő. 

Közel 30 éve élek Vadnán. 

Férjem Orosz Sándor,2 gyermekem van, 

Dániel és Levente, ők már dolgoznak és 

vannak unokáim is. 

A férjemmel részt veszünk Vadna község 

életében. Sándor a polgárőrség tagja, a 

Vadnai Református egyháznál presbiter, én 

támogató segítséggel veszek részt a 

református egyházközösség munkájában. 

Élelmezésvezetőként dolgozom 20 éve a 

helyi óvoda konyháján. 

 A konyha az óvodával egy épületben van 

így sok kisgyermekes szülővel is találkozok 

nap mint nap. 

Két ciklusban voltam már képviselő, tudom 

mit jelent ez a munka, tenni a település 

fejlődéséért, segíteni a lakosságot a 

mindennapi problémák megoldásában. 

Célom a képviselői munka folytatása, a 

polgármesterrel és képviselő társaimmal 

összefogva, egymást támogatva Vadna 

jövőjéért. 

Kérem támogassanak szavazataikkal, hogy a 

legjobb tudásom szerint a vadnai lakosok 

érdekeit képviselve, velük összefogva, 

dolgozhassak képviselőként. Nem vagyok a 

nagy szavak embere, csendben teszem a 

dolgomat, de mindig lehet rám számítani. 

Köszönöm. 

 

Tisztelettel 

Oroszné Várady Enikő 

képviselőjelölt
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